
Referat til møte Hole fellesråd og menighetsråd  

onsdag 9.oktober 2024 
 

Tilstede: Inger, Frithjof, Christian, Sevat, Svein, Gerd, og Julie (ref). 

Under befaring også Anne og Annlaug. 

 

Saksliste 
Møtet startet i Hole kirke kl 15.00.  

-Frithjof startet med å fortell om Hole kirke og dens historie. Takk Frithjof for at du deler din kunnskap 

med oss. 

-Innspill fra Julie om mulighet til utstilling i gml kirken med byggetegninger av Hole kirke. Det er verdt å 

vise frem.  

-Julie informerte om gravferdsforvaltningen, og lovverket knyttet til dette det. 

-Etter det hadde FR/MR befaring i Hole kirke, Hole gravkapell, Hole kirkegård, og Bønsnes kirke. 

Punkter som kom frem under befaringen, står som vedlegg under referatet. De fleste punktene er 

kjente, og tatt opp en eller flere ganger tidligere. Dessverre er manglende ressurser en årsak at de ikke 

er utbedret/gjennomført. Men noen av punktene er gjennomførbare på kort sikt. Der må FR/MR/KV 

foreta en prioritering ut ifra hvem sitt ansvarsområde det er. Større, mer omfattende og 

ressurskrevende prosjekter må prioriteres av FR/MR ifm budsjett.  

Etter befaringen ordinært FR/MR møte på kirkekontoret.  

Fellesrådssaker: 

Sak 14/24 Fr Godkjenning av referat fra møtet 4.september og AU 26.9. 

Referatet MR ble sendt ut på epost 27.09.24.  

Ref fra AU 26.9 sendt ut 9.10.24 som informasjon. 

 

Vedtak: Referatet fra MR godkjennes.  

 

Sak 15/24 Fr FR delegerer til AU å gjennomføre lønnsoppgjør for kirkevergen 

AU foreslår at FR gjennomfører lønnsoppgjøret med kirkeverge i tråd med KAs lønnsoppgjør.  

Vedtak: AU delegeres myndighet til å gjennomføre lønnsoppgjør for kirkevergen. 

Eventuelt: 

Budsjettmøte med kommunen 9.10.24. Til stede fra kommunen kommunaldirektør Ødegaard, øk sjef 

Aasnæss, kommunalsjef samfunnsutvikling Sandum, tjenesteleder kultur og fritid Blystad. Fra kirken 

nestleder FR Lappegard og kirkeverge Ulven. 

Kommunaldirektøren startet med redegjørelse for kommunens økonomiske situasjon, og merforbruk. 

De hadde gitt beskjed at alle kommunens etater må budsjettere med kutt. Kirken har ikke fått noen 

formel beskjed om dette (kommentar fra KV ifm ref).  

 

 



Vi tok opp: 

• Vi ønsker i budsjettsøknaden å budsjettere med en rundt sum kr 100 000,- på løpende 

vedlikehold uten å gå i «smådetaljer» om type vedlikehold. Det støtte kommunen. 

• Festeavgiften kan variere mye mellom enkelte år.  Vi ønsker å budsjettere med faktisk 

festeinntekt, men føre til disp fond det som overstiger et snitt år. Da har vi en liten buffer i år 

med lavere festeavgift. Kommunen var positive til at vi på dette grunnlaget enkelte år førte 

med overskudd/til disp fond uten at de ville kutte noe i vårt tilskudd. 

 

Vi må øke festeavgiften tilsvarende prisvekst. 

 

• Det er et sterkt ønske fra oss at kommunen dekker kremasjonsavgiften. Dette vil gi 

kommunen en økt kostnad på nærmere kr 300 000,- pr år. Både kommunen og kirken sparer 

areal og ressurser på en høy kremasjonsandel. Dette hadde kommunen god forståelse for, 

men hadde ikke penger til det nå.  

• Mulighet for mer samarbeid med teknisk avdeling. Sandum var positiv til det, og foreslo et 

eget møte. 

• Forespørsel om intensjonsavtale med kommunen. Denne må på plass for å kunne søke 

midler fra kirkebevaringsfondet. Kommunen var skeptiske til om de har mulig til å oppfylle 

sin 50 % del av kostnadene. KV undersøker mer ordlyd og omfang av om enn intensjons 

avtale. 

Menighetsrådssaker: 

 

Infosaker  

• Vellykket konfirmantjubileum. Hunstadtunet var et fint sted å arrangere det på. Takk til 

komiteen for godt arbeid i forkant og under arrangementet.  

Litt få som kom. 60 års jubilanter bør inviteres. 

• Deltakelse på julemarkedet på Vik torg 30. november. Gerd og Frithjof er klar. Anne? 

• Holepostens julenummer er under planlegging-Eike har hånd om dette, og kontakter de han 

ønsker stoff fra. 

• Julie har sjekket opp hva som er tinglyst på tomten Hundstadtunet er bygget på. Fester har 
ingen innløsningsrett. Saken sendes tilbake til AU.  
 

• 20. oktober er det satt opp gudstjeneste med misjonsfokus. Line hos Himalpartner er invitert 
den søndagen. Dette som en del av vår misjonsavtale med Himalpartner. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



Vedlegg: 

Punkter etter befaring: 
Oppe i Hole kirke: 
- Flekker og skjolder på veggene i kirken – mulig å «flekke male», men det vil ikke gi noe godt 
resultat. 
- Ønskelig å fjerne de bakerste benkene som er under galleriet for mulighet til mer fleksibel 
møblering. Må sees i sammenheng med fastmonterte varmeovner under benkene.  
-Skap på do til oppbevaring av støvsuger. Støvsugeren står nå på gangen. 
 
Kjeller i Hole kirke: 
- Kjelleren skal ikke fungere som et lager for stoler, møbler og annet som ikke er i bruk. 
- Skifergulvet er skadet etter arbeidene med tetting av veggen. En syrevask vil kunne gi et godt 
resultat. Murer Nils Petter Øverbye utfører slikt arbeid. 
- Det står 3 instrumenter (orgel o.l) lagret i kirka som ikke er i bruk. -De må få en egnet plass, eller 
selges.  
- Mulig med annen løsning på avfukting. Innkjøp Rotor avfukter rundt kr 20 000,- avhengig av 
størrelse.  
- Male dører og dørkarmer i kjelleren. 
-Fjerne teppe i søndagskolerommet.  
-Kirketjenerrommet må ryddes så de har et egnet rom for sitt behov. Ikke lagerrom for det som ikke 
har plass annet sted. 
-Mulig å grave ut videre under kirkerommet fra «kottet»? Dette hadde gitt sårt tiltrengt plass.  
 
Ute Hole kirke: 
- Reparer steinhellen som har falt av inngangstrappa til gamlekirken. 
-Takstein på nordre våpenhus ødelagt. 
 
Ute på Hole kirkegård: 
- Det bør forsøkes etablert en bedre ordning for fjerning av brukte gravsteiner som skal kastes. Det er 
uheldig at navnede steiner ligger åpent i dagen som nå. 
- Steingjerdet ved parkeringen i området der søppelkassene står har ugjort seg som følge av telehiv 
og må derfor legges opp på nytt. Det dreier seg om en lengde på ca 12 meter 
- Opprydding rundt garasjen, og «dynga» nødvendig. 
- Ugras i grusganger og helleganger må fjernes  
- Gresset bør klippes regelmessig gjennom hele sommeren.  
-Klippe gresset på inntil og på begge sider av gjerdet rundt kirkegården 
- Ca 20 gjerdestolper er løse/bruket og må repareres/byttes. Mulig uforsiktig brøyting er årsak  
- Den gml oppslagstavla ved veien bør fjernes. 
-Må få plass kart over gravplassen på ny oppslagstavle.  
 
Garasjen: 
-Over garasjen er det loftsrom som ikke er utnyttet. Ta frem igjen tegningene med carport, og trapp 
til loftsrommet så det kan taes i bruk? 
 
Hole gravkapell: 
- Hva skal gravkapellet brukes til?  Kirkestue som kan fylle ulike behov, lite seremonirom, annet?  
- Behov for utvendig vedlikehold, murpuss faller av flere steder. 
-Innvendig overflate maling. 
- Hull i gulvet i mellomgangen. Rommet kan benyttes som vinterlagring for krakker og blomsterkasser 
for å frigi plass i kapellet. 
- Lever malingbokser o.l. til Svingerud. Kast det som kastes kan.  



 
Bønsnes, uteareal 
- Sittegruppen bør flyttes til det sørvendte området utenfor gjerdet. Ikke vår eiendom. 
- Oppslagstavlen er fjernet for oppussing. Den må settes opp igjen til våren.   
- Hva skal vi gjøre med søppelstativet? Fjernes? Flyttes mot stolpen på motsatt side? 
- Utearealet innenfor og utenfor gjerdet bør klippes regelmessig gjennom sommeren. 
- Tårnet er veldig stygt med mye svartsopp. Akutt behov for skraping, vasking og maling. 
 
KV gir beskjed til de enkelte om å se over «sitt», og kaste det som kastes kan. Når det er gjort er det 

lettere å ha oversikt over det som må lagres, og trenger en fast plass. Dette må sees i sammenheng 

med kartlegging blant ansatte om bruk og behov i Hole kirke. Ref AU møte 12.4.24. Rapporten 

kommer som info sak på MR i november.  


